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Schriftelijke vragen CDA over PFAS regelgeving

Geachte heer Bokkers,

Hierbij ontvangt u de beantwoording op uw schriftelijke vragen over de PFAS regelgeving gesteld in
uw brief van 22 november 2019

1. ls het College bekend met de mogelijkheid om de PFAS-norm tijdetijk te verhogen?
Ja, het College is hiermee bekend. Regio de Vallei breed, dus ook in de gemeente Nijkerk, wordt
inmiddels gewerkt met een verhoogde PFAS-concentratie van 0,5 ¡rg/kg d.s.
Aan de hand van de nu bekend gegevens kan de grond binnen de gemeente Nijkerk overal toegepast
worden.

2. Deelt het College met de CDA-fractie de mening dat, gezien de impact op de bouwsector, de
huidige norm omhoog moet?

Ja, het College deelt deze mening. Verder zie antwoord 1 en 4.

3. ls het College bereid om al het mogelijke in werking te stellen met als doet de pFAS-norm
voor de gemeente Nijkerk (tijdelijk) te verhogen?

Ja, het College is binnen de wet- en regelgeving daartoe bereid. Verder zie antwoord 1.
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4. Kan het Cottege aangeven op wetke termijn de PFAS-norm kan worden verhoogd, zodat

werkzaamheden geen verdere vertraging oplopen?

Er vindt op dit moment geen vertraging van werkzaamheden plaats door de tussentijdse verhoging

van de PFAS-concentratie naar 0,5 pg/kg d.s. waarmee regio de Vallei breed, dus ook in de gemeente

Nijkerk, inmiddels wordt gewerkt.

Het kabinet heeft besloten een nieuwe, ruimere norm vastgesteld voor de hoeveelheid PFAS in de

grond. De norm is verhoogd naar 0,8 pg/kg d.s.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Nijkerk,

De secretaris, De burgem

mevrouw R.C.B. de Jong de drs. G.D. Renkema
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